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Dagsorden skolebestyrelsesmøde 

 

Indkaldelse til møde d. ______3/2-2025_______ klokken 17.00-19.30 

Deltagere:  

• Troels Lam Mathiassen (formand og mødeleder), Jonny Krogh, Lone Bilgaard (næstformand), Mette Kjølby 

Severinsen (suppleant), Rene Borup Dehn (medarbejderrep.) , Mads Vejen (sekretær/referent), Nicoline 

Hansen (suppleant), Rie Weinkouff,  Tina Mørch (medarbejderrep.), Mai Birk Nielsen – referant 

Fraværende: Lone Bilgaard og Jonny Krogh  

Referat noteres under hvert punkt med kursiv 

Dagsordens punkt Ansvarlig 
for punkt 

Aftale/beslutning/ 
Konklusion (OBS! hvert punkt afsluttes med godkendt 

til referat) 
1.Elevrådets 10 min.  Elevråd Første punkt på dagsorden er afhængig af om 

elevrådet har indhold til punkt. Hvis ikke springer vi 
straks til pkt. 2.  
 
Ønske om lys ved SFOèn, der er meget mørkt om 
morgen. 
Drikkefontæne – vil gerne høre status. Ønsket er at få 
en, så der er koldt vand. Det undersøges, om det er 
muligt at finanserne til skolens elever. 
Ønske om deltagelse i skolefodbold for udskoling, 
hvis dette stadig er muligt. 
Automat med sundt mad som er tilbuddet i hallen – 
elevrådet vil helst have en skolebod, hvis det kunne 
være muligt. 
Kan det også være muligt at få bordtennisbord til 
mellemtrinet. 

2. Opsamlende 
punkter fra 
dialogmøde d. 26/11 

Troels, 
Lone 
 

Vedhæftet findes opsamlende punkter fra aftenens 
møde med alle skolebestyrelserne i Frh. Kommune.  
 
På dialogmøde skeptisk for karaktergivning i 6. og 7. 
klasse, som efterfølgende også er afvist i BUU. Aula, 
bevægelse samt den obligatoriske projektopgave var 
endvidere på dagsorden til dialogmødet 

3. 
Kvalitetsprogrammet 
for Folkeskolen 

Mads Hvad berører skolebestyrelsen? Hvilke dele har vi 
lokal indflydelse på? Se vedhæftede, som bedes 
læses på forhånd før møde.  
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Et narrativ med en god kommunikation skole-hjem og 
hjem-skole. Der findes et princip om skole-hjem 
samarbejde, hvor brug af AULA foreligger. Opleves 
der et ændret behov, så tages punkt op igen. 

Bestyrelsen bakker op om lærerens frihed til at 
inddrage bevægelsen i undervisning, og finder det 
ikke hensigtsmæssigt på nuværende tidspunkt at 
fastsætte andet princip. 

Lokalmiljøet kan inviteres som tidligere, hvis det er 
relevant. 

 

Skoleudviklingssamtalen. Ledelsen er til 
skoleudviklingssamtale 2 gange om året hos 
centerchef for skole. Bestyrelsen kan deltage. 
Repræsentanter i bestyrelsen inviteres fremover. 

 

Tidligere har forvaltningen tilbudt 
kompetenceudvikling.  

MV orientere om lokal juniormesterlærer med to 
praktikdage om ugen. Hvad kræver det af skole, 
skemaplanlægning mm. 

Kvalitetsprogrammet fortsætter som fast punkt på 
dagsorden dette skoleår 

4. Fondsansøgnings-
gruppen, kort status 

Nicoline, 
Mads 

Orientering om næste skridt. 

Der var været initiativer sat i værk, men dette bremset 
i december. Nu er der invitation til ny arbejdsgruppe, 
som har møde i denne uge.  

 

5. Princip ALLE Eksempel på princip vedr. fællesarrangementer og 

børnefødslesdage medbringes til drøftelse.  

Drøftelse om samme princippet skal være gældende 

for alle årgange 
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Drøftelse om, hvordan forældrene kan inddrages på 

forældremøderne, for at målrettet princippet for 

årgangen. 

Skolen udarbejder en retningslinje, som hver 

klasseteam kan tage udgangspunkt i på 

forældremøder. 

6. Skolefesten i uge 7  Kan skolebestyrelsen stå for salg af kaffe på aftenen? 

Det er et ønske fra personalet og fra evalueringen fra 

sidste skolefest 

Troels laver vagtplan, 2 repræsentanter a 30 min. 

18.30 – 20.30 

7. Evt.   Kunne det give mening at skolebestyrelsen afholder møder 

over teams.? Hvis dagsorden indbyder meget til 

orientering, kunne det være et teamsmøde. 

Værdibasseret indhold afholdes fysisk.  

Orientering om Frivilligheden og hensigten som følger 

derved. 

Mads medbringer frugt og kaffe 


